

Title (en)

Ironing appliance comprising a base provided with a cavity for storing a cord

Title (de)

Bügelgerät mit einer Basis mit Hohlraum zum Verstauen eines Kabels

Title (fr)

Appareil de repassage comportant une base munie d'une cavité de rangement d'un cordon

Publication

**EP 2636790 A1 20130911 (FR)**

Application

**EP 13157822 A 20130305**

Priority

FR 1252160 A 20120309

Abstract (en)

The appliance has a steam generating base (1) and a laundry iron (3) connected with each other by a cord (2). The base has a water tank and a storage cavity of the cord, where the cavity is extended transversely to the base. The cavity has an access opening (15A) on a side of the base. The tank has an external wall defined by a tank part (14) made of plastic material obtained by molding. The tank part integrates the cavity. The cavity has a wall made of translucent/transparent material to offer a visual access on a water level in the tank. The cavity opens on two sides of the base.

Abstract (fr)

Appareil de repassage comprenant une base (1) génératrice de vapeur et un fer à repasser (3) reliés entre eux par un cordon (2), la base comportant un réservoir (12) d'eau et comprenant une cavité de rangement (15) du cordon (2), caractérisé en ce que la cavité de rangement (15) s'étende transversalement à la base (1) et comporte au moins une ouverture d'accès (15A, 15B) sur un côté de la base (1), la cavité de rangement (15) comprenant au moins une paroi (16), en matériau translucide ou transparent, offrant un accès visuel sur le niveau d'eau dans le réservoir (12).

IPC 8 full level

**D06F 75/28** (2006.01)

CPC (source: EP)

**D06F 75/28** (2013.01)

Citation (applicant)

FR 2905385 A1 20080307 - SEB SA [FR]

Citation (search report)

- [A] DE 102010041334 A1 20120126 - BSH BOSCH SIEMENS HAUSGERAETE [DE]
- [A] US 6640472 B1 20031104 - WU TSAN-KUEN [TW]
- [A] US 4517757 A 19850521 - ASADA SHUJI [JP], et al
- [AD] EP 1897988 A1 20080312 - SEB SA [FR]

Cited by

FR3015864A1; FR3025224A1; CN106661820A; US10443185B2; WO2016030617A1

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

**EP 2636790 A1 20130911; EP 2636790 B1 20140716**; CN 103306122 A 20130918; CN 103306122 B 20160803; FR 2987849 A1 20130913;  
FR 2987849 B1 20150109

DOCDB simple family (application)

**EP 13157822 A 20130305**; CN 201310064428 A 20130228; FR 1252160 A 20120309